
 

Z á p i s n i c a 

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  29.7.2024 

_______________________________________________________________________  

 

 

13.  z a s a d n u t i e   

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Určenie overovateľov 

4. Kontrola plnenia uznesení  

5. Schválenie návrhu Územného plánu Obce Ruská Nová Ves, Zmeny a doplnky   

č.  4/2023 

6. Schválenie  VZN  č. 1/2024, ktorým sa vyhlasuje Záväzná časť Územnoplánovacej 

dokumentácie „Územný plán obce Ruská Nová Ves, Zmeny a doplnky č. 4/2023“ 

7. Rôzne  

8. Diskusia 

9. Záver 

 

Overovatelia zápisnice:   Mgr. Diana Macková 

                                                  Stanislav Seman 

                                          

 

Začiatok rokovania:   18.15 hod. 

Koniec rokovania:     19.00 hod.  

 

 

Priebeh  zasadnutia:  

                                     

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Starosta obce p. Tibor Kollár  otvoril 13. zasadnutie OZ. Privítal   poslancov obecného 

zastupiteľstva a hostí. Na začiatku rokovania boli prítomní 5 poslanci.  

 

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Poslanci schválili  program 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu   3)   Určenie  overovateľov  

 

Za overovateľov zápisnice z 13. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – p. Mgr. Dianu 

Mackovu,  p. Stanislava Semana. 
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K bodu  4) Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené.  

 

 

K bodu  5) Schválenie návrhu Územného plánu Obce Ruská Nová Ves, Zmeny a doplnky  
                     č.  4/2023 
 
K bodu  5) sa zúčastnili zasadnutia Ing. arch.  Čutka. Poslanca Mgr. Ňachaja zaujímalo, prečo 

bol proces obstarania taký zdĺhavý, údajne chýbali nejaké podklady a či neboli urobené 

nejaké zmeny. Ing. arch. Čutka informoval, že veľmi dlho trval proces zisťovacieho orgánu 

OU, odboru živ. Prostredia, zmeny neboli urobené žiadne, prešlo všetko. Vo všeobecnosti 

úrady nedodržiavajú lehoty. Rátalo sa s tým, že do konca júna bude vydané stanovisko 

Regionálneho úradu pre územné plánovanie a výstavbu Prešov k predloženému návrhu 

Územného plánu obce Ruská Nová Ves ZaD č. 4/2023. Súhlasné stanovisko tohto úradu bolo 

vydané až dňa 18.7.2024. Po schválení ÚP bude spracovaný čistopis. Poslanci  OZ schválili 

uznesenie, ktorým vzali na vedomie správu o prerokovaní návrhu územnoplánovacej 

dokumentácie Územný plán obce Ruská Nová Ves, Zmeny a doplnky č. 4/2023“ a Stanovisko 

Regionálneho úradu pre územné plánovanie a výstavbu Prešov č. 03944/2024-15.1.1./21182 

zo dňa 18.7.2024 k preskúmaniu návrhu územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán 

obce Ruská Nová Ves, Zmeny a doplnky č. 4/2023 podľa § 25 stavebného zákona a schválili  

Územný plán obce Ruská Nová Ves, Zmeny a doplnky č. 4/2023. 

 

K bodu 6)  Schválenie  VZN  č. 1/2024, ktorým sa vyhlasuje Záväzná časť    

                  Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán obce Ruská Nová Ves, Zmeny  

                  a doplnky č. 4/2023“ 

 

       Poslanci schválili  VZN, ktorým sa podľa stavebného zákona vyhlasuje Záväzná časť Územného 

plánu obce Ruská Nová Ves, Zmeny a doplnky  č. 4/2023. 

 
 

K bodu 7)  Rôzne  

V tomto bode starosta informoval: 

a) osadzovali sa retardéry podľa dohody a vyznačenia. S osadením spomaľovacieho retardera 

pred mostom  nesúhlasil p. P...... Napokon bol osadený vyššie ako bolo plánované. Ďalšie 2 

retardéry (1 na Kovaľni a 1 na spodnej ulici) neboli osadené z dôvodu písomného nesúhlasu 

s ich umiestnením (p. B. a p. Ň.). Na uvedenú informáciu starostu reagovali poslanci p. 

Guľaš, p. Seman a Mgr. Ňachaj, ktorí apelovali na osadenie spomaľovačov. Tieto sa majú 

osadiť kvôli bezpečnosti, ktorá je prvoradá. Po cestách, ktoré slúžia aj ako chodníky, chodia 

deti, mamičky s kočíkmi. Aj napriek tomu, že bola znížená rýchlosť, šoféri jazdia veľmi 

rýchlo. Z toho dôvodu sa musia osadiť spomaľovače. Poslanci, aj napriek nesúhlasu občanov,  

trvajú na ich osadení.  

b) v popoludňajších hodinách dňa 29.7.2024 bola na obecný úrad doručená žiadosť p. G. 

o odkúpenie obecného pozemku. Poslanci sa zhodli na tom, že touto žiadosťou sa budú 

zaoberať na najbližšom zasadnutí  
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K bodu 8)  Diskusia 

V diskusii vystúpili:  

a) poslanec p. Guľaš 

- v akej fáze je dokumentácia k výstavbe vodovodu smerom na Stavenec ( starosta uviedol, že 

je podaná žiadosť o vydanie stavebného povolenia   na Okresnom úrade Prešov) 

- ako je riešená problematika psov p. K. (starosta – boli urobené postupné kroky a pripravuje 

sa rozhodnutie, zároveň boli urobené obmedzenia na využívanie verejného priestoru p. K.) 

b) poslanec p. Ištvan  

- oboznámil prítomných so žiadosťou FK FC Tatran Prešov o poskytnutie futbalového ihriska 

obce na odohratie  10 zápasov. Kompenzáciou by mal byť prestup 7 hráčov do dorasteneckého 

mužstva Ruskej Novej Vsi. 

Na informáciu reagovali: 

- poslanec Mgr. Ňachaj – aká je istota, že tých sedem hráčov príde? 

- poslanec p. Seman – je potrebné zabezpečiť, aby pri tých zápasoch niekto bol  z futbalového 

klubu obce, je potreba otvoriť a pod. a pri futbale robia stále tí istí.  

Pri riešení prenájmu ihriska pre FC Tatran Prešov boli prítomní aj dvaja zástupcovia FK TJ 

Slanské – p. P. a p. V., ktorí sú tiež názoru, že v prípade prenájmu je potrebné poveriť osobu, 

ktorá bude mať priestory šatní a ihriska na starosti 

Napokon všetci prítomní poslanci boli za prenájom ihriska pre Tatran Prešov na odohratie 10 

zápasov za podmienky prestupu 7 hráčov do nášho mužstva.  

 

K bodu  - 9) Záver 

Všetky body programu  12. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli prerokované. Starosta 

ukončil rokovanie OZ.      

 

 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

 

Overovatelia :   Mgr. Diana Macková                                      ................................................ 

 

                          Stanislav Seman                                              ................................................ 

 

 


